

nonneus

Boris Zimtchenho Ecole nationale d'africulture Frignon

Veine et orse

Laris VIII 38 rue du Colisée 18 mai 1986

Mon cher ami

J'enroie par le même Courrier, à Monsteur totre beau frere les Contrats de travail signés et légalisés, qui leir permethont de demander des passeports à destination de la France, au Minishe de France en Albance; on au

Consul de France à Virana, pour Madame Voukaleheff et pour lui. les formalités ont été longues, et le : repette de n'avoir pu les abrejor. Veuillez, mon cher ami, avec les meillens tolevenis de ma femme et de me fille recense l'expression de mes affecteurs ventiments. Conte de Fronte fond



| [envelope] |
|--|
| 5:00 pm |
| May 28, 1926 |
| 47 rue la Boétie |
| Paris |
| Mr. Boris Timtschenko |
| National School of Agriculture |
| Grignon |
| Seine-et-Oisé |
| |
| [letter] |
| 38 rue du Collisee |
| Paris VIII |
| My dear friend, |
| I send via the same courier to your brother in law the signed and legalized employment contracts which will permit him to ask for passports for France from the French Ministry in Albania or the French Consul in Tirana, for Mrs. Soukaseheff and for him. |
| The formalities have taken a long, and I am sorry not to have been able to speed them up. |
| Accept, my dear friend, with the best wishes from my wife and my daughter the expressin of my affectionate sentiments. |
| Count of Froidefond |
| |
| [post mark on back of envelope] |
| Grignon |
| 8:45 am |
| May 29, 1926 |
| Seine-et-Oisé |